
PROTOKÓŁ NR XLV/14 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 27 lutego 2014 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.15. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pan Paweł Wachowiak i Pan Leszek 
Kwiatkowski. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,  
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Iwona Śmietanka  - Radca prawny,  
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,  
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza – Pana Grzegorza 
Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski.  
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2014 rok,  
b) zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r.                       

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,  
c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki,  
d) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2014 rok”,  
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e) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 
gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

f) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
4. Przedłożenie sprawozdania z realizacji art. 30a Karty 

Nauczyciela – średnie wynagrodzenie nauczycieli za 2013 r.   
5. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 rok” oraz „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2013 r.  

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy 
Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi za 2013 r.  

7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2014 rok.  
8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2014 rok.  
9. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za 2013 rok.  

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za 
okres od 11 grudnia 2013 r. do 21 lutego 2014 r. 

11. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
12. Sprawy różne. 
13. Przyjęcie Protokołu Nr XLIII/13 z dnia 20 grudnia 2013 r. i 

Protokołu Nr XLIV/14 z dnia            21 stycznia 2014 r. 
14. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Józef Kowalski – podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w uroczystości pogrzebowej 
jego mamy. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 
rok. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – wyjaśniła, jakie zmiany zostają 
wprowadzone do budżetu gminy na 2014 r. po stronie dochodów, jak i wydatków –                        
w załączniku nr 1 do uchwały zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 280.304,34 zł,            
w tym kwota 41.278zł – są to ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu zwrotu przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Kutnie refundacji wynagrodzeń pracowników pracujących                     
w ramach robót publicznych za miesiąc grudzień 2013 r., kwota 1.927 zł - ponadplanowe 
dochody uzyskane z tytułu wpłaty podatku rolnego przez osoby prawne, kwota 501 zł - 
ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu zapłaty odsetek i kosztów upomnienia od 
nieterminowego regulowania należności za gospodarowanie odpadami, kwota 16.852,02 zł - 
wprowadzono do budżetu dochody z tytułu zwrotu poniesionych w 2013 r. wydatków, 
zgodnie z umową finansową z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji – Narodową Agencją 
Programu „Młodzież w działaniu” na realizację programu przez Zespół Szkół Nr 1                          
w Żychlinie, kwota 5.380 zł - ponadplanowe dochody uzyskane przez MGOPS w Żychlinie. 
Otrzymaliśmy zwrot poniesionych wydatków w kwocie 214.366,32 zł - dotacja celowa                       
w ramach budżetu środków europejskich przekazana przez Urząd Marszałkowski w Łodzi na 
realizację projektu „Remont istniejącego budynku w strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej i 
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świetlicy wiejskiej w Śleszynie". 
W załączniku nr 2 zwiększamy wydatki o kwotę 280.304,34 zł, w tym kwotę 75.738 zł 
proponuje się wprowadzić do budżetu jako plan dotacji celowej dla Samorządowego Zakładu 
Budżetowego w Żychlinie na realizację zadania inwestycyjnego pn.: "Odbudowa autobusu 
AUTOSAN H.6.20", o kwotę 45.186,34 zł proponuje się zwiększyć plan wydatków 
przeznaczonych na realizację zadań statutowych realizowanych przez Urząd Gminy w 
związku z podpisaną umową z firmą, która pomagała gminie odzyskać VAT na zadanie 
budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie, kwotę 70.000zł proponuje 
się przeznaczyć na dotację celową z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek niezaliczanych do sektora finansów 
publicznych przeznaczona na dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego GBA 2,2/16 
dla potrzeb Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Śleszynie. Kwota 5.380 zł –                           
to zwiększenie planu wydatków statutowych MGOPS w Żychlinie przeznaczonych na zakup 
materiałów i wyposażenia, kwota 19.000 zł - w związku wystąpieniem Polskiego 
Stowarzyszenia Na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Żychlinie                            
o dofinansowanie zakupu nowego pojazdu przeznaczonego do przewozu osób                                
z niepełnosprawnością intelektualną, udzielono pomocy finansowej Starostwu Powiatowemu 
w Kutnie na dofinansowanie zakupu w/w pojazdu. O kwotę 8.000 zł proponuje się  zwiększyć 
plan dotacji podmiotowej dla MGBP w Żychlinie na pokrycie kosztów udziału w projekcie 
Fundacji Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego "RozPRACUJ to z biblioteką". 
Z uwagi na procedowanie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn.: 
"Przebudowa stadionu miejskiego wraz z budową budynku socjalno - szatniowego                        
w Żychlinie przy ul. Waryńskiego działka ew. 1178/1" i koniecznością zabezpieczenia 
środków do wysokości dwóch najniższych ofert celem ewentualnego wyboru 
najkorzystniejszej, dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 57.000 zł. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/244/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
  

b) zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                
20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej,  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – wyjaśniła, że uchwała w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej jest wynikiem poprzedniej uchwały oraz wprowadzeniem 
zmian w związku z zamknięciem budżetu roku 2013. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej         
w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/245/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki,  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/246/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2014 
rok”,  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Żychlin na 2014 rok”. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zwróciła uwagę, że w rozdziale 3 Programu – „Opieka nad 
wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie” w ubiegłym roku była wykazana kwota na 
sterylizację kotów. W tym roku w tej części programu nie ma takiego zapisu. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – psy, które są oddawane do 
schroniska muszą być wysterylizowane, natomiast ze względu na to, że nie mamy 
schroniska dla kotów nie wpisano kwoty na sterylizację kotów w rozdziale 3.  
W związku z tym w programie wskazano ogólną kwotę na sterylizację zwierząt i zapis ten 
ujęto w rozdziale 6. 
 
Innych uwag do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 



5 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Żychlin na 2014 rok”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2014 
rok” głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/247/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 
programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 
2014-2020. 
 
Krzysztof Falkowski – zapytał, czy po zmianie przepisów dyrektor szkoły może zgłosić 
dziecko do pomocy społecznej o przyznanie mu posiłku? 
 
Barbara Sitkiewicz – po zmianie przepisów dyrektor szkoły może zwrócić się o przyznanie 
posiłków dla dzieci do MGOPS z uwagi na szczególną sytuację rodziny. Wówczas Ośrodek 
finansuje dla takiego dziecka posiłki bez wydawania decyzji.   
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustanowienia 
wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 
w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/248/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenie 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Kutnowskiemu głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLV/249/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Przedłożenie sprawozdania z realizacji art. 30a Karty Nauczyciela - średnie 
wynagrodzenia nauczycieli za 2013 r. 
  
Do sprawozdania z realizacji art. 30a Karty Nauczyciela - średnie wynagrodzenia nauczycieli 
za 2013 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z realizacji art. 30a Karty Nauczyciela – średnie wynagrodzenia nauczycieli za 
2013 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki                         
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 rok” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii” za 2013 r. 
 
Do informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2013 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 
2013 r. nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.  
 
Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2013 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 
2013 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin           
z organizacjami pozarządowymi za 2013 r. 
 
Krzysztof Falkowski – ze sprawozdania z realizacji Programu Współpracy wynika, że jest 
dużo większe zapotrzebowanie na zajęcia sportowe, a środki jakie zostały przewidziane na 
te zadania pokrywały około 50% potrzeb. Zapytał, czy w przyszłości nie można byłoby                        
w budżecie gminy zwiększyć środków na zadania sportowe? 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – w ubiegłym roku, Rada podjęła uchwałę                          
w sprawie Programu Współpracy, w której określiła wysokość środków na realizację 
programu. Aby można było zwiększyć środki, należałoby podjąć uchwałę zmieniającą 
program. 
 
Edyta Ledzion – Kierownik Ref. GCPI – z pomocą dla stowarzyszeń i klubów chcemy iść 
dwutorowo, część środków byłaby przekazywana w ramach Programu Współpracy, a część 
jako dotacje zgodnie z uchwałą Rady. W związku z tym referat przygotowuje uchwałę z radcą 
prawnym dotyczącą zasad przekazywania środków dla klubów sportowych. Uchwała taka 
będzie potrzebna, aby kluby sportowe miały środki na swoje funkcjonowanie, gdy zostanie 
zakończona modernizacja stadionu miejskiego.  
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Do sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi za 2013 r. nie zgłoszono innych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.  
 
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi za 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2014 rok. 
 
Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na 2014 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Rady na 2014 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych,  
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na 2014 rok. 
Plan pracy Rady na 2014 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2014 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji                           
o przedstawienie planów pracy Komisji na 2014 rok. 
 
1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji 

na 2014 rok. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na                     
2014 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji 

na 2014 rok. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na 2014 rok. 
 
Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na 2014 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na 2014 rok. 
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił plan pracy 

Komisji na 2014 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Od godz. 13.40 do godz. 13.45 obecnych 12 radnych – salę obrad opuściła radna Elżbieta 
Sikora. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na 2014 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na 2014 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na 2014 rok. 
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił plan pracy 

Komisji na 2014 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Od godz. 13.45 obecnych 13 radnych – na salę obrad powróciła radna Elżbieta Sikora. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na 2014 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na 2014 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na 2014 rok. 
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 9. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za 2013 rok. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań          
z działalności Komisji za 2013 r. 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie      

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2013 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 
za 2013 r. 
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2013 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie     

z działalności Komisji Rozwoju za 2013 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju 
za 2013 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za 2013 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Oświaty za 2013 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 
2013 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 2013 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Rolnej za 2013 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za   
2013 r. 
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za 2013 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Do p-tu 10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                        
11 grudnia 2013 r. do 21 lutego 2014 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 grudnia 2013 r. do 
21 lutego 2014 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 grudnia 
2013 r. do 21 lutego 2014 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 grudnia 2013 r. do           
21 lutego 2014 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 11. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Ze względu na brak zapytań nie udzielano odpowiedzi. 
 
 
Do p-tu 12. Sprawy różne. 
 
Józef Kowalski – sprawa ronda – zwrócił uwagę na duże nierówności na rondzie, podobnie 
wygląda ul. 1 Maja – zadolenia w jezdni stwarzają duże zagrożenie dla użytkowników dróg. 
Sprawa chodników – chodnik naprzeciwko Szkoły Podstawowej Nr 1 jest bardzo zniszczony, 
są miejsca, w których w ogóle nie ma płytek chodnikowych.  
 
Ewa Stańczak – zgłosiła sprawę dziury w ul. Łukasińskiego koło poczty oraz brak 
oświetlenia ulicznego na ul. Traugutta przy skrzyżowaniu koło PoloMarketu (nie świecą się           
kolejno 4 lampy), a na tym odcinku drogi są zlokalizowane 2 przejścia dla pieszych. 
 
Józef Kowalski – sprawa dróg – na ul. Łukasińskiego odcinek 100 m jest praktycznie 
nieprzejezdny oraz odcinek przed ogrodami działkowymi – te odcinki wymagają naprawy. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – sprawa ronda jest badana, 
zadolenia tworzą się prawdopodobnie za sprawą starego zbiornika ppoż. Sprawa ul. 1 Maja 
będzie monitowana do wykonawcy kanalizacji sanitarnej. 
Sprawę lamp oświetleniowych zgłosimy do firmy obsługującej oświetlenie uliczne. 
Sprawa skrzyżowania koło poczty zostanie zgłoszona do zarządcy drogi wojewódzkiej. 
 
Jadwiga Melcher – mieszkańcy zgłaszają problem braku przejść na ul. Narutowicza, 
przejście dla pieszych jest przy starej portierni EMIT-u, a następne dopiero przy Technikum. 
Brak również pasów w ul. Żeromskiego oraz przy zejściu z ulicy Narutowicza w ulicę 
Żeromskiego.                  
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Przejścia nie ma także schodząc z Alei Kasztanowej od apteki H2O w stronę EMIT-u  –  są 
schody i podest zarówno po jednej stronie drogi, jak i po drugiej, a nie ma przejścia dla 
pieszych. 
 
Zbigniew Gałązka – przejścia dla pieszych opiniuje Wojewódzka Komisja Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego – przy zejściu z Al. Kasztanowej na ul. Narutowicza nie ma możliwości 
zrobienia przejścia, gdyż byłoby to za blisko skrzyżowania, a ponadto jest tam podwójna linia 
ciągła. Jedynie, co możemy zrobić to wnioskować o zagęszczenie przejść dla pieszych na 
drogach wojewódzkich i powiatowych. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy będą robione nowe nasadzenia? Przy placu 
koło fontanny dobrze byłoby dokonać nasadzeń krzewów, gdyż sadzone drzewka są łamane 
przez dzieci grające w piłkę. 
 
Zbigniew Gałązka – na pewno nowe nasadzenia krzewów i drzew będą dokonywane,                  
a więc jest to sprawa do rozważenia.  
 
Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                     
w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetowego w 2014 r. 
oraz prawidłowości planowanej kwoty długu przez Gminę Żychlin. 
 
 
Do p-tu 13. Przyjęcie Protokołu Nr XLIII/13 z dnia 20 grudnia 2013 r. i Protokołu Nr 
XLIV/14 z dnia 21 stycznia 2014 r. 
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
  

1. Za przyjęciem Protokołu Nr XLIII/13 z dnia 20 grudnia 2013 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 

2. Za przyjęciem Protokołu Nr XLIV/13 z dnia 21 stycznia 2014r. głosowało- 13 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 14. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XLV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
Protokolant: 
 
M. Charążka 


